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ZHODNOCENÍ MĚSÍCE, NEJLEPŠÍ PŘÍSPĚVKY

JAKÝ BYL MINULÝ MĚSÍC?
Další povedená partnerská akce v Blue Orange. Z Brna naše týmy při-
vezly zlato a bronz. Do Blue Orange se podívali už i rodiče

Tradiční mládežnický turnaj Brno Open Game nechyběl ani tento rok, a v něm jsme mohli opět sledovat týmy Black 
Angels. Dorostenky, kterým už chyběly opory jako Eliška Svrčková, Agáta Procházková nebo Linda Fuchsová, si i 
tak dokázaly poradit se svými soupeřkami a do Prahy přivezly zlatou trofej. Ve finále porazily tým domácích Bull-
dogs Brno 1:0. Ročník 2012 pokračuje ve sběru medailí a po úspěších v minulých turnajích přivezl i z Brna bronzo-

vé medaile, které mají však chuť zlata. Do finálového dne se probojovali také junioři, kteří do Brna odjeli s většinou svých 
hvězdných hráčů. Ani tato sestava však ale nestačila na Gullivers v čele s čerstvě draftovaným vicemistrem juniorského 
hokejového šampionátu Eduardem Šalém. Další týmy skončily svou cestu už v sobotu. Starší žáci padli po vyrovnané 
bitvě s týmem Hodonína. Ročník 2010 prošel přes dvě kola, jejich tažení nakonec zastavila Mladá Boleslav. Tímto turnajem 
zakončil svou trenérskou kariéru trenér juniorského týmu Tomáš Hejda, jehož syn nyní bojuje o místo v sestavě A-týmu. 
Začátek kariéry přitom odstartoval právě brněnský turnaj, kdy jeho tehdejší tým skončil na prvním místě.

NEJÚSPĚŠNĚJŠÍ PŘÍSPĚVKY NA SOCIÁLNÍCH SÍTÍCH:

RODIČE V BLUE ORANGE

Vedení Black Angels uspořádalo v resortu 
Blue Orange sešlost s rodiči. Prezident 
klubu Vojtěch Pavlík seznámil zákonné 
zástupce hráčů s aktuální situací v klubu 

a otevřel i téma budoucnosti BA. Slova se pak ujal 
nový člen BA Honza Klimíček, ale i vedoucí marke-
tingu Daniel Pagáč či šéftrenéři Jakub Zalubil nebo 
Tomáš Janeček. Ohlasy rodičů na schůzi byly více 
než kladné.

V KLUBU - PARTNEŘI SE 
ZNOVU SEŠLI

Partnerské akce nezastavují a i tento měsíc 
si bleci připravili akci pro své partnery. Ten-
tokrát se jednalo o workshopovou snídani 
opět konanou v resortu Blue Orange. Na 

ní se prezentací představily firmy ostatním účast-
níkům, zároveň ale také byla možnost se přiučit 
něčemu novému o využití umělé inteligence v 
marketingu.



BLACK ANGELS 3

PRAGUE GAMES, NOVÁ SMLOUVA SE SPINFLO

CO BUDE?

Black Angels vyšlou na 
největší mládežnický turnaj 
na světě Prague Games 
šest týmů. Holky nastoupí v 

kategoriích U18, U16 a U14, kluci v U18, 
U14 a U12. Bude se jednat o první ostrý 
start nového trenéra juniorského 
týmu Romana Mikuláška. Ten se už od 
začátku června věnuje přípravě týmu 
na novou sezónu. Junioři budou také 
poprvé testovat nové brankáře, kteří 
k týmu nastoupili do letní přípravy. 
Juniorky také poprvé poznají své 
nové bleky v zápasovém tempu, 
které trenérka týmu Anet Jarolímová 
posilujíc kádr čerstvými posilami 
přivedla do letní přípravy. Ročníky 
2012 se pokusí navázat na úspěchy z 
předešlích turnajů, kdy si z každého 

přivezli medaile.

V kanceláři bude klid. V 
červenci budou zaměstnanci 
Black Angels pracovat z 
domova, odkud připraví 

vše potřebné na novou sezónu. 
Konzultační hodiny tak budou 
pozměněny a provozní doba BASHOPu 
bude zpomalena. Načerpání nových 
sil pomůže nejen sekretářce klubu 
Šárce Munduchové přichystat se na 
srpen, který bude pro celou organizaci 
velmi náročný, protože hráče čekají 
mimo jiné tři turnusy soustředění a 
další várka letních turnajů, zároveň 
se budou finalizovat přípravy nové 
sezóny.

VÍTE, ŽE:

Nejdéle sloužící 
člen BA je Jiří 
Kefurt. Kéfa je 
zde od založení 

klubu, které se datuje do 
roku 2006.

NOVÁ SMLOUVA SE SPINFLO

Black Angels před novou sezónou řešili téma nového dodavatele flor-
balového vybavení, ve hře byla dokonce i možnost přejít po letech k 
nové značce. Nyní je už ale víceméně jasné, že andělé zůstanou dále 
věrni značce ZONE. Nová spolupráce nabídne blekům nový sorti-

ment na BASHOPu a také lepší podmínky pro hráče A-týmu mužů i žen

RUBRIKA 
JEDNOTLIVEC 
| ŠÁRKA 
MUNDUCHOVÁ

Pokud se řekne, kdo 
je nejvytíženejším 
človekem v organi-
zaci Black Angels, 

rozhodně by většinu napadlo 
jméno Šárka Munduchová. 
Sekretářka klubu BA se stará 
od srpna minulého roku o 
rezervaci hal, správu soupisek 
v EOS, FIS, zajištění transportu 
na letní turnaje a o mnoho 
dalších věcí. Pozici převzala 
po Svatoslavu Baťovi, který se 
od minulé sezóny stará už jen 
o pořádání A-týmu. Šárka je 
podobně jako Irena Růžičková 
rodič, který přiložil ruku k dílu. 
Nejprve převzala e-shop a pak 
se rozhodla pomoci klubu v 
přijetí nabídky místa sekretář-
ky BA. Její syn Max nastupuje 
v BA za tým dorostenců.

SOUTĚŽ S BA:
BLACK ANGELS jsou již pár let jeden z nejlepších klubů v ČR. Založení klubu se datuje do 
roku 2006. Víte ale, kdo se o to zasloužil? Odpovědi posílejte na Instagram BLACK ANGELS 
nejpozději do 20. července. První správně tipující obdrží nové bavlněné tričko BA.
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HRAJEME

Program zápasů
Domácí zápasy našich družstev v tomto měsíci

SH KBELY

SEZÓNA 
UKONČENA

BB ARENA

SEZÓNA
UKONČENA

SH ČAKOVICE

SEZÓNA 
UKONČENA

Děkujeme našim věrným partnerům


